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Abstract (en)
The invention relates to a support element (20, 48) having an opening on one side for a building element, of which the support is enclosed by an
insulating means (3) which has an essentially sound-insulating effect and comprises panels (8, 22, 32, 33). In the case of said support element, the
invention provides that at least the top panel (8) of the outer shell (1) is provided with at least one reinforcement element (2, 29) and is connected
thereto in a load-transferring manner and is arranged such that it follows the deflection curve between the two rising wall panels (32, 33). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Auflagerelement (20, 48) mit einseitiger Öffnung für ein Bauelement, dessen Auflager von einer im wesentlichen schalldämmend
wirkenden Isolierung (3) umgeben ist, welche aus Platten (8, 22, 32, 33) besteht, ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß wenigstens die Deckelplatte
(8) der Außenschale (1) mit wenigstens einem Aussteifungselement (2, 29) versehen und mit der Deckelplatte (8) lastübertragend verbunden, sowie
derart angeordnet ist, daß es der Biegelinie zwischen den beiden aufgehenden Wandplatten (32, 33) folgt. <IMAGE>
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